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Írásbeli választ igényl ő kérdés

Kövér László ,
az Országgyű lés elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7 . cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgy űlésről szóló 2012. évi
XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok
benyújtani

Seszták Miklós nemzeti fejlesztési miniszternek

„Képes-e ellátni törvényben megszabott feladatait a nukleáris hatóság? ”

Tisztelt Miniszter Úr !

Az OAH ismereteink szerint egyéb hatósági feladataival sem tud teljes kör űen megbirkózni ,
így azzal sem, hogy az ANTSZ hatáskörét átruházták az egészségügyi képi diagnosztikai é s
terápiás eszközök engedélyezésében .
Emiatt több milliárdos EU-támogatások elköltésével járó, a múlt év végén megkezdett kép i
diagnosztikai fejlesztések is parkoló pályára kerültek a magyar kórházakban . A múlt é v
utolsó munkanapján jelent meg a korábbi 16/2000 EüM (egészségügyi miniszteri) rendelete t
felváltó 487/2015-ös kormányrendelet, amelyet szemlátomást az érintett egészségügyi ágaza t
és szakma sajátosságainak teljes figyelmen kívül hagyásával alkottak meg .
Jelenleg súlyosan akadályozza az új berendezések üzembe állítását, vagy miután a
betegellátás nem várhat, szabálytalan, hatályos engedély nélküli üzemelésre kényszeríti a
kórházakat, klinikákat, szakrendelőket.

Akik már egyszer kifizették a külső sugárvédelmi szakértőket, de az új rendelet újra külső
szakértőket fizettet velük, az újradefiniált sugárvédelmi leírásokért és érthetetlen módon a
nagyobb intézmények esetén a bels ő hierarchia részét képező munkahelyi sugárvédelm i
szabályzatokért is, amelyeket megalkotása őrájuk, az engedélyesekre tartozik .



Az OAH szemlátomást érdemi szakmai felügyeleti munkavégzés nélkül "kiszervezi" é s
külön megfizetteti az engedélyesekkel azt szakmai, felügyeleti, bírálati tevékenységet, amel y
mint hatóságra tartozna . A bürokratikus időveszteség pedig zavarja , akadályozza a
betegellátást . A jelenség arra utal, hogy vagy a jogszabály, és/vagy az OAH alkalmatlan a
feladat ellátására .

Tisztában vannak-e a problémával, tervezik-e a 487/2015-ös kormányrendelet korrekcióját, és
tervezi-e az OAH, hogy külön figyelmet szentel az egészségügyi hatósági tevékenységére -
ami nem vehető egy kalap alá egy atomerőművei?

Válaszát előre is köszönöm !

Budapest, 2016 . március 7 .

Tisztelettel :

Dr. Szél Bernadett
országgyű lési képviselő (LMP)


	page 1
	page 2

